
 

 

1 

2
  
 

A
T

L
E
T

E
N

C
O

M
M

IS
S
IE

 –
 1

6
 j

u
n
i 
2
0
2
1
 –

 2
1
u
0
0
 

 
Verslag Atletencommissie 
16 juni 2021 (online) 

 
Aanwezig: Elise Mehuys, Falko De Backer, Gerben Van De Voorde, Michiel Bienens, Emma De 
Naeyer en Ben Ghyselinck (Vlaamse Atletieliga, verslag) 
Verontschuldigd: / 
Afwezig: / 

 

1 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

Het verslag van 10 mei 2021 werd goedgekeurd door de leden en werd gepubliceerd op de 
website van de Vlaamse Atletiekliga.  

2 Kort terugkomen op agendapunten van vorige vergadering 

• We plannen een overleg met David Evenepoel van de Vlaamse Atletiektrainers (VAT) 
tijdens een vergadering van de atletencommissie. Elise neemt contact op met David.  

• Elise neemt ook contact op met Paula voor een nieuw overleg om verder kennis te 
maken en raakvlaken waar we elkaar kunnen versterken. 

3 Selectiecriteria Allianz Belgian Championships 

• Het tijdsschema en de selectiecriteria werden pas vandaag (16 juni 2021) 
gepubliceerd. Dat is aan de late kant, aangezien het BK plaatsvindt op 26 en 27 juni. 
Dat is niet optimaal voor de atleten in hun voorbereiding.  
o Goed dat een meerkampcompetitie is opgenomen in het tijdsschema van het BK. 

Dat biedt de kans aan de betere meerkampers om nog een extra meerkamp af te 
werken met het oog op een internationale selectie (al dan niet via World 
Ranking). 

• Voorstel: een A- en B-finale op de 100m tijdens het BK. 
o Neemt niet veel tijd in beslag en biedt de sprinters de kans om een extra 

wedstrijd te lopen.  
▪ Goed idee om atleten extra wedstrijden aan te bieden op niveau.  
▪ Veel atleten combineren 100m en 200m met reeksen op zaterdag, 

waardoor je zondag perfect nog eens kan lopen.  
▪ De nodige afspraken moeten worden gemaakt zodat atleten uit B-finale 

al dan niet kans maken op het podium.  
o Outdoor is het misschien niet het meeste interessante kampioenschap, want dan 

moet je een tweede keer naar Brussel voor een B-finale (zou daar interesse voor 
zijn?).  

o Het BK indoor (60m) is misschien een betere optie, want alle wedstrijden vinden 
plaats op één dag en een combinatie met de 200m is minder evident (je bent 
sterk afhankelijk van je baanindeling voor een goed resultaat).  

o Reeksen, halve finale en finale is ook een mogelijkheid, maar drie wedstrijden is 
misschien veel.  

• Een prijs per podium aanbieden? De prijzen worden gesponsord, zodat je als 
organisatie reclame kan maken. De hoogste bieder per nummer kan de prijs aanbieden 
voor dat podium.  
o De populairste nummers zullen de grootste prijs genereren en meer 

zichtbaarheid voor de sponsor.  
o Alleen prijs voor de speerpuntdisciplines? Toch beter alle disciplines een prijs 

aanbieden, anders voelen sommige disciplines zich achteruitgestoken.  
o Samenwerking met hoofdsponsor Allianz?  

4 Resultaten enquête: actiepunten bepalen 

• Elise stelt de belangrijkste resultaten van de enquête voor.  

http://www.atletiek.be/organisatie/goed-bestuur/verslagen-commissies
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• De commissie wil vijf actiepunten selecteren en elk commissielid neemt het voortouw 
voor een actiepunt, met ondersteuning van de andere commissieleden natuurlijk.  

• Mogelijke actiepunten:  
o Sfeer op wedstrijden  

▪ Gadgets uitdelen, een nummer (zoals een jeugdaflossing) om extra 
publiek te lokken, prijsuitreiking jeugdwedstrijden tijdens het 
programma van de volwassen inplannen, …  

▪ Jeugdatleten gratis toelaten op het BK, daardoor is er meer publiek (en 
toegangsgeld van de ouders?) met signeersessies van de topatleten.  

▪ Vrijkaarten aanbieden aan de clubs.  
o Meer media-aandacht genereren.  

▪ Promotie voeren voor de atletieksport bij het grote publiek om 
awareness te creëren. 

▪ Als federatie samenwerken met lokale clubs om initiatieven te 
organiseren die atletiek in de kijker zetten (bijvoorbeeld Urban Athletics 
in Nederland).  

▪ Samenwerken met grote spelers zoals Golazo, om atletiek 
aantrekkelijker te maken.  

o Document met tips voor clubs om iemand in dienst te nemen. 
▪ Clubgrade biedt ondersteuning aan clubs om professioneler te werken en 

te groeien als club. Een clubmedewerker in dienst is een middel en niet 
per se een doel op zich.  

o Regionale criteriums om niet-elites te stimuleren om deel te nemen en 
wedstrijden op niveau aan te bieden.  

▪ Bijvoorbeeld de prestaties van een sprinter, fondloper, springer en 
werper op dezelfde wedstrijd optellen in een klassement.  

o Regionale wedstrijden opwaarderen. Nu nemen veel atleten deel aan Flanders 
Cups (FC) en Athletics Classis Meeting (ACM), met veel reeksen en overvolle 
tijdsschema’s als gevolg. Iedereen wil op het hoogste niveau in competitie 
treden, waardoor wedstrijden uit hun voegen barsten.  

▪ Kennis van de grote wedstrijden delen met kleinere wedstrijden en 
competitie mogelijkheden bekijken, bijvoorbeeld criteriums om de 
wedstrijden aantrekkelijker te maken.  

o Het puntensysteem om in aanmerking te komen als FC herbekijken, waaraan 
moet een FC voldoen om opgenomen te worden in het FC circuit? Nu veel sterke 
buitenlandse atleten, waardoor de betere Vlaamse atleten niet altijd 
gemotiveerd zijn.  

▪ De inschrijvingsprijs voor FC’s is de afgelopen jaren gestegen. 
▪ FC opnieuw wat exclusiever maken, zodat regionale wedstrijden opnieuw 

interessanter worden voor atleten.  
o Centraliseren van wedstrijden, disciplines en locatie? Thuisvoordeel vervalt dan 

natuurlijk.  
▪ Kan een club een kampioenschap organiseren in het Koning 

Boudewijnstadion? Heeft voor- en nadelen (thuisvoordeel, gezelligere 
accommodatie i.p.v. leeg stadion).  

• Antwoord: Ja, dat kan. Een andere club kan een BK in Brussel 
organiseren en voor het BK in 2021 zoeken we nog medewerkers. 

  

• Besluit: We maken een samenvatting van de resultaten van de enquête op met 
daaraan de actiepunten gekoppeld en op welke termijn we de actiepunten willen 
verwezenlijken. Een visiedocument van de atletencommissie, met daarin wat we het 
komende anderhalf jaar willen bereiken als atletencommissie. 

• We willen onze bevindingen ook voorstellen aan de atleten in een openbaar document, 
want de 450 respondenten verdienen feedback. Wel willen dit document (hoeft niet 
lang te zijn, korte samenvatting) ook voorstellen aan de andere commissie en de Raad 
van Bestuur om mogelijke samenwerkingen op te zetten.  
o Voet tussen de deur steken bij de Raad van Bestuur om de actiepunten van de 

atletencommissie naar voor te brengen.  
o Elise maakt een google docxs aan zodat iedereen kan meewerken aan de 

samenvatting van de enquête, opstellen van de bevindingen en de actiepunten.  
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5 Varia 

• Waarom vindt het BK steeple voor vrouwen op een andere datum plaats en maakt dit 
geen deel uit van het BK AC?  
o Antwoord: Weinig deelnemers aan de steeple voor vrouwen wanneer de 

wedstrijd plaatsvindt tijdens het BK (veel atletes nemen deel aan andere 
nummers). Om een mooie titelstrijd op de steeple mogelijk te maken, wordt het 
BK steeple voor vrouwen op een nadere datum georganiseerd. 


